
Generalforsamling Kulbaneparkens Venner søndag d. 12. marts 2023 kl. 14.00

Dagsorden:
1. Valg af dirigent
2. Valg af referent
3. Formandens beretning
4. Revideret regnskab 2022
5. Budget for 2023
6. Fastlæggelse af kontingent
7. Indkomne forslag
8. Valg til bestyrelsen  

På valg er Tina Andersen, Annelise Jensen og Naeem Sajjad. Alle modtager gerne
genvalg.
9. Valg af suppleanter

Birgitte Sambleben, Benjamin Friis, Marianne Jensen, Helge Schubert, Helle Nielsen og
Sarah Andersen. Alle er på valg og modtager gerne genvalg.
10. Valg af revisor og revisorsuppleant
11. Eventuelt

Det er fremmødt 10 bestyrelsesmedlemmer (Benjamin eneste fraværende)
Der er fremmødt 5 medlemmer: Anita, Carsten, Ivan, Lone, Connie

Ad 1. Valg af dirigent
Anita er valgt

Ad 2. Valg af referent
Tina er valgt

Ad 3. Formandens beretning
Flemming fortæller:
“Ovenpå et par år med noget nedsat aktivitet grundet Corona gik vi ind i 2022 med store
forventninger, nemlig at vi kunne genoptage alle de faste arrangementer som tidligere før
Corona.

Den officielle åbning af Kulbaneparken var allerede fastlagt til at skulle være den 8. maj og
kommunen havde meldt ud, hvilke tiltag man havde i tankerne.
Kommunen havde spurgt os om vi ville ”stå” for bl.a. kage og kaffe og som man sagde: ”vi
regner med der kommer omkring 300”.
Jeg kontaktede Cake Chalet på Vigerslevvej og bestilte 5 kager – hver med et motiv fra arbejdet
med anlæggelsen af Kulbaneparken.
Alt kørte på skinner og færdiggørelsen af skaterbanen i Kulgraven var så langt fremme at man
tillod skaterne adgang til banen endnu før den officielle åbning.



Torsdag d. 5. maj ringede den ansvarlige medarbejder fra kommunen og spurgte om det var
muligt at bestille mere kage. Begrundelsen var at man havde fået besked om at TV-Lorry ville
deltage i åbningen og annoncere deres deltagelse i pressen.
Jeg sagde vi ville undersøge om det var muligt – ringede til Cake Chalet som sagde de godt
kunne doble op, så de leverede 10 kager. Samme resultat med Kalles Kaffevogne – de ville
komme med 2 vogne.
Vi havde arrangeret det sådan at selve indvielsen ville foregå fra en scene i Kulgraven, hvorefter
man ville gå op mod Lysboksen, hvor der blev serveret kaffe og kage. Kagerne blev arrangeret
på et langt bord i Lysboksen, således at man gik ind i den ene ende og ud ad den anden. Alt i
en slags glidende prosession.
Alt forløb efter planen – dog med den forskel at da dagen var omme havde vi udleveret godt
1100 stykker kage, serveret over 1000 kopper kaffe og haft et besøgstal på 1862 gæster, altså 6
gange flere end kommunen havde forventet.
Åbningen af hele Kulbaneparken indebar også, at det fremadrettede arbejde ville foregå i et tæt
samarbejde med bl.a. Valby Lokaludvalg, kommunen og et såkaldt parkbrugerudvalg som blev
sammensat.

Når jeg sagde at vi håbede at kunne genindføre alle de tidligere aktiviteter, blev der dog også
plads til nye tiltag – nemlig en ”hunde-hygge-dag” som blev afholdt den 14. maj – stor succes
for både hundene og publikum.
Nu da Områdefornyelsen ikke mere var på banen, var det så blevet vores opgave at planlægge
og facilitere den kommende kulturfest 2022.

Det var allerede startet op med nedsættelse af en styregruppe med deraf afledte
idegruppe-møder som blev afholdt i Lysboksen – og interessen var stor allerede fra starten.
Efter de afholdte møder lå kulturfest-programmet fast, og vi kunne begynde med den egentlige
aktivering af aktører mv.
Budgettet blev en del højere end tidligere år, hvilket til dels skyldtes at hele Kulbaneparkens
areal nu var inddraget.
Kulturfesten blev holdt den 13. august i et strålende solskin og stort set fuldstændig efter
planen. Omkring 1200 gæster regner vi med var gennem arrangementet. Vi lærte en hel del ved
denne, vores første 100% på egen hånd gennemførte kulturfest. Da regnestykket var gjort op,
kom vi ud med et lille underskud på godt 8.000 kr., som til dels kan tillægges et par materielle
uheld som medførte erstatning til leverandører på knap 6.000 kr.
Vi lærte også en anden væsentlig ting, nemlig at i planlægningsfasen skal arbejdet deles, så
ikke det hele står og falder med én persons ansvar.

Efteråret bød på vores dragedag den første mandag i efterårsferien i uge 42 og vi havde
inviteret børnehaverne til at starte allerede kl. 10. Der blev tegnet og malet drager til den store
guldmedalje og de små fik virkelig fløjet med drager – vores lager af drager blev brugt – nemlig
65 stk. så der skal suppleres næste år inden uge 42 i 2023.

Til sidst lidt generelt:



Ved årets slut havde vi nået 118 medlemmer, DNS (Dyrk, Nyd og Spis) havde haft 42
plantekasser i gang/udlånt, Valby Skate havde hvervet 26 betalende medlemmer og Lysboksen
havde nu 3 fællesskaber – dvs faste brugere.”

Kommentarer til beretningen:
Beretningen er vedtaget uden kommentarer.

Ad 4. Revideret regnskab
Regnskabet findes på kulbaneparken.dk

KV gik ud af 2022 med et underskud på 8.695,07 kr.

Revisors kommentarer:

“Regnskabet er gennemgået.

Det konstateres at det er særdeles velordnet og overskueligt regnskab der indleveres til kritisk
revisor.
Der er ikke konstateret nogle afvigelser, af regnskabsmæssig betydning.

En enkelt sponsoraftale vedr domæne har forkert afsender på, dette er af administriv karakter
og påvirker ikke regnskabet som et hele.

Det kan derfor konstateres at regnskabet efter kritisk revisors opfattelse i alle væsentlige
henseender er rigtigt.

Benjamin Friis”

Lager plantekasser samt kontorudstyr/pc bør nedskrives, da de ikke er blevet nedskrevet
tidligere år. Dermed nedskrives egenkapitalen i de kommende år.

Regnskabet er godkendt.

Ad . 5. Budget 2023
Findes på kulbaneparken.dk

Kulturfesten er ikke med i budgettet endnu, da budgettet for denne først bliver lagt på mandag.

Københavnerpicnic er et nyt arrangement, der kun afholdes i 2023, som er motiveret af KK i
forbindelse med at København er valgt af Unesco til arkitekturhovedstad 2023. KV er gået ind
med bud på picnic for op til 200 personer.
Prisen for en picnicbillet bliver 200 kr. og der bliver solgt øl, vand og vin til arrangementet.



Der forventes et samlet overskud på ca. 44.000 kr., i 2023

Ad 6. Fastlæggelse af kontingent
Bestyrelsen indstiller til at fastholde 25 kr. om året.
Generalforsamlingen vedtager dette.

Ad 7. Indkomne forslag
Ingen indkomne forslag

Ad 8. Valg til bestyrelsen
På valg er næstformand Tina Andersen, Annelise Jensen og Naeem Sajjad. Alle modtager
gerne genvalg.
Enstemmigt vedtaget

Ad 9. Valg af suppleanter
Birgitte Sambleben, Benjamin Friis, Marianne Jensen, Helge Schubert, Helle Nielsen og Sarah
Andersen. Alle er på valg og modtager gerne genvalg.
Lone Worm Larsen opstiller også som suppleant
Enstemmigt vedtaget.

Ad 10. Valg af revisor og revisorsuppleant
Benjamin Friis og Birgitte Sambleben genopstiller og vælges enstemmigt.

Ad 11. Eventuelt
Ingen bemærkninger


